
Zápis z mimořádné schůze - štěrkopísek. 
 
Dne 30.5.2012 v 17hod. 
 
Přítomni: 
členové komisí: Miloslav Pechek, Magda Jogheeová, Jan Soušek, Martin Tichý, Pavel 
Kováč, Zdeněk Pražák 
zastupitelé: Jaroslava Tomanová,Petra Luxíková, Hana Steidelová   
jednatelé firmy: Pavel Josefus, František Jampílek 
 
Úvodní slova: starostka Bc.Jaroslava Tomanová představila jednatele firmy a členy 
zastupitelstva. 
 
p.Josefus: 
Záčátek záměru od roku 2008. Doporučeno ložisko k těžbě na katastru Pertoltice pod 
Ralskem. Jednání s firmou České štěrkopísky a obcí Pertoltice. 
Ukončeno na 3 roky,ukončena surovinová politika LK. Obnova sur. politiky LK 
převedená firmě České štěrkopísky. Zahájena roku 2011-stanovení průzkumného území 
v srpnu 2011, geologické průzkumné vrty. Vliv na živ.prostředí probíhá a dosud se 
projednává. 
Ložisko netěžit v celém jeho rozsahu z důvodu situace obce Bohatice-zdroj pitné vody. 
Vymezení spíše ke katastru Pertoltice směrem od Bohatic. Zabudování valu proti 
emisím prachu a hluku. 
Příjezdová komunikace od pole /u Poly Feed/ šikmo směrem na hlavní komunikaci k 
Mimoni, nebo směr Česká Lípa přes Bohatice. Automobily  
200 000tun/ročně, 30 tun/auto, 26-28 aut denně.  
Štěrkovna-lom, lesní část, těžba prováděna na sucho, rekultivace znovu na les. 
Mokrá těžba-vodní plocha, která zůstane okolo rekultivace . 
Vliv na podzemní vody Bohatic-voda závislá na studních občanů. 
Srpen 2012-doplnění hydrogelog.průzkumů. Zveřejněno obcím a veřejnosti. 
 
Diskuze: 
 
p.Jogheeová: Obec by si měla nechat udělat průzkum, více studií.J e to možné? 
 
p.Josefus: Realiazace nového průzkumu od 2011-2012, stanovuje zákon. 
Nevybírá investor, ale Ministerstvo. Pokud by si obec nechala zhotovit průzkum, námitky 
pak řeší Ministerstvo a rozhoduje o záměru.  
 
p.Kováč: Pokud se LK nebude líbit posudek, může dle Horního zákona nechat 
vypracovat studii jinou? 
 
p.Jampílek: Odborníci z firmy GET mají dobré jméno i na úřadech. 
 
p.Jogheeová: A co když příjdeme o vodu, je zde podpovrchová. 
 
p.Josefus: To je danné zákonem, firma musí zajistit zdroj pitné vody, to samozřejmě 
nechceme, proto chceme vrtat studny občanům. 
 
p.Kováč: Prohloubit studnu je hezká věc, jenže jak to bude do 100m, stoupnou náklady 
pro čerpadlo. Nehodlám toto platit. Prohloubení je pro nás nepřijatelné. 



 
p.Jampílek: Pokud bychom měli ohrozit zdroj pitné vody, tak od záměru odstupujeme. 
Posudky nám nic takového neukazují. 
 
p.Kováč: Bude používána mokrá separace. 
 
p.Josefus:  Voda zůstane, nebude se odvádět.Voda se neztrácí, projde technolog. 
praním,vyčištěná voda se vrací. 
 
p.Kováč: Vybudování valů, bude se respektovat přirozený tok. 
 
p.Josefus: To je idea. Není zatím projekt. Umístění a tvar určen hydrogeolog. Projektem. 
Účel valu je zmenšení hluku, odstínit výrobní technologie. 
 
p.Tichý: Chci zde bydlet v klidu. Upřímně říkám, že chci aby jste šli pryč. 
 
p.Josefus: O tom ani nebudete vědět, hluk nebude. 
 
p.Jogheeová: Ani obci nenabídnete vodovod, co nám chcete nabídnout tedy? 
 
p.Josefus: Nic vám nebude překážet, jen doprava bude větší. Zhruba 30 aut za den. 
 
Jan Soušek: Nebude náhodou těch aut více? 
 
p.Josefus: Stabilní přeprava. Nelze více aut. 
 
p.Tomanová: Podstatné je udržet vodu v obci.  Malé zásoby vody.  Doprava nás už 
nyní velice tíží (narušené statiky staveb) 
Navíc obec je bez chodníků, obtížná realizace. Doprava nás velice tíží. Vrty už jsou 
zásahem. 
 
p.Josefus: O vrtech je nám známo. Hydrogeolog posoudí. Doporučeno vrtat do hlubšího 
horizontu 10-15m. Pokud budeme realizovat vrty, budou hlubší, nebudou zasahovat do 
vašeho horizontu. Příjde písemná nabídka. 
 
p.Tomanová: Ano, budeme jednat s občany. 
 
V 18.05 hod byla schůze ukončena. 
 
 
Zapisovatel : Petra Luxíková 
 
 
                 ................................................................. 
 
 


